
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

        Αθήνα, 03/07/2025 
 
Της:        Ασημακοπούλου Σοφίας – Χάιδως, Βουλευτού Β’ Πειραιώς   
 
ΠΡΟΣ:       Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

ΘΕΜΑ:  «Επικίνδυνη υγειονομική κατάσταση και ελλιπής τεχνική 
επάρκεια στα οχήματα της Ο.ΣΥ. Α.Ε.» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σύμφωνα με επανειλημμένες καταγγελίες εργαζομένων και δημοσιεύματα του 
Τύπου, παρατηρείται σοβαρή δυσλειτουργία στην καθημερινή καθαριότητα των 
αστικών λεωφορείων και των τρόλεϊ της Ο.ΣΥ. Α.Ε., με συνέπεια τα εν λόγω 
οχήματα να κυκλοφορούν για ημέρες – ενίοτε και επί εβδομάδες – χωρίς να 
έχουν καθαριστεί, εν μέσω μάλιστα περιόδου αυξημένων θερμοκρασιών. Η 
κατάσταση αυτή συνιστά κατάφωρη απειλή για τη δημόσια υγεία και δημιουργεί 
συνθήκες ακαταλληλότητας, τόσο για τους επιβάτες όσο και για τους 
εργαζομένους. Την ίδια στιγμή, διαπιστώνονται καθυστερήσεις στην υλοποίηση 
διεθνών διαγωνισμών ανάθεσης υπηρεσιών καθαριότητας, ενώ μεταξύ των 
νέων οχημάτων που προμηθεύτηκε η Ο.ΣΥ. μέσω leasing, ορισμένα φέρεται 
να παρουσιάζουν σοβαρά τεχνικά προβλήματα από την πρώτη ημέρα 
παραλαβής τους. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω και λαμβάνοντας υπόψη τις σοβαρές 
κοινωνικές και υγειονομικές διαστάσεις του προβλήματος,  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Ποια άμεσα και μακροπρόθεσμα μέτρα προτίθεσθε να λάβετε για την 
κατοχύρωση της υγειονομικής ασφάλειας στα μέσα αστικών συγκοινωνιών; 

2. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα ολοκλήρωσης των εκκρεμών διαγωνισμών 
καθαρισμού και πώς διασφαλίζεται η νομιμότητα και αποτελεσματικότητα 
της διαδικασίας; 

3. Υπάρχει πρόβλεψη για σταθερή σύμβαση καθαριότητας με διάρκεια και 
διαφάνεια, ώστε να αποτραπεί η επανάληψη του φαινομένου των «κινητών 
εστιών μόλυνσης»; 
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4. Έχουν ελεγχθεί και πιστοποιηθεί επαρκώς τα νέα οχήματα leasing πριν 
τεθούν σε κυκλοφορία και με ποιες τεχνικές διαδικασίες; 

5. Πότε αναμένεται η πλήρης παράδοση των οχημάτων της νέας προμήθειας 
και πώς αντιμετωπίζεται το ενδεχόμενο περαιτέρω καθυστερήσεων; 

6. Υπάρχει πρόθεση για άμεση ενίσχυση του στόλου με ασφαλή και 
λειτουργικά μέσα, ενόψει του θέρους και της αυξημένης ζήτησης σε 
επιβατικές μεταφορές; 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 
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